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Referat skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 19. maj 2021 kl. 17-19 

 

 

 

Mødeleder: Erik 

Referent: Lena  

Afbud: Rikke, Mads og Jytte 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet er godkendt – dog med nedenstående tilføjelse: 

På sidste bestyrelsesmøde blev der i orienteringen fra SFO’en bragt en problemstilling op omkring 
bemandingen i SFO’en efter SkoleIntro eleverne startede på skolen den 6. april. Planlægning af per-
sonalets arbejdstid og fordelingen af opgaverne sker altid i fællesskab mellem ledelse og personale. 
Det er ikke en bestyrelsesopgave at tage del i den daglige personaleledelse og drift af skolen. Men 
med baggrund i, at det blev bragt op på bestyrelsesmødet, så får bestyrelsen her en ekstraordinær 
orientering om bemandingen i SFO’en. På vores møde den 15. april havde SkoleIntro eleverne væ-
ret på skolen i sammenlagt 8 skoledage, og der var allerede i den første uge sket én ændring af op-
gaverne i SFO’en. Dagen før bestyrelsesmødet var der en samtale med en pædagog og afdelingsle-
deren omkring bemandingen i timerne fra kl. 13.15/14 til 15. Afdelingslederen var, da vi havde be-
styrelsesmøde, allerede i gang med at finde en løsning på bemandingsproblemet. Løsningen blev, 
at fra mandag den 26. april er en af skolens faste vikarer ansat 9,5timer pr. uge i SFO’en. 

 
2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Orientering fra formanden 

Referat fra det sidste kvartalsmøde – med fysisk fremmøde, derfor kun en repræsentant fra hver 

skole. Det var et møde uden så meget dialog, men mere information. 

• Reglen for det frit skolevalg er blevet ændret, således, at er der to frie pladser i en klasse 

kan pladserne tildeles elever, der ikke bor i skoledistriktet. 

• Skolelederen på Tingstrup Skoles orienterede om skolens arbejde i forhold til antimobbe-

strategi. Det bliver en opgave for skolebestyrelsen på Sennels Skole i det kommende sko-

leår. 

• Orientering omkring §17 stk 4 udvalg   

• To skoler i kommunen har fået dækket nogle huller i skolernes økonomi – de har fået en 

ekstra pose penge fra kommunens hovedkasse.  

• Næste kvartalsmøde er i september 

 

 

4. Orientering fra skoleleder 

• Dette bestyrelsesmøde er desværre igen nødt til at være et onlinemøde – vi håber meget 

at det sidste møde inden sommerferien vil kunne være med fysisk fremmøde. Vi afventer 

nyt fra Undervisningsministeriet. 

• Vi bedriver fortsat ”Corona-skole” men på trods af diverse retningslinjer, så er der rart at 

være på skolen, hvor både elever og lærere har fundet sig godt tilrette med de nyeste og 

forhåbentlig sidste skemaer for skoleåret. 
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• I uge 23 er der temauge - Vi havde planlagt skolefest i november.  Den blev aflyst pga. Co-

rona. Skolefest som vi plejer, kan desværre heller ikke lade sig gøre i nu. Vi planlægger at 

gøre uge 23 til en fantastisk kreativ-temauge med masser af sjove aktiviteter, hvor klas-

serne besøger forskellige værksteder – et nyt værksted hver dag. 6. klasse laver skoleko-

medie, som de fredag opfører for skolens elever og 6. klasses forældre. 

• Vi er i øjeblikket på udkik efter en ny tilkaldevikar  

• BFU har efter at de har gennemlæst alle høringssvar besluttet at der ændres på skolernes 

minimumstildeling – det kommer vores skole til gode med ca. 90.000kr. 

 

 

5. Nyt fra pædagogisk råd 

Der arbejdes stille og roligt hen mod at få lavet en skoleplan for lærernes arbejdstid. 

 

6. Nyt fra SFO 

Der er indkøbt ting til udendørs leg – de bliver flittigt brugt. 

Eleverne skal fortsat være adskilt i klasser i sfo-tiden. Retningslinjer for sommerferien, betyder at 

de skal inddeles i to grupper i sommerferien – det er langt bedrer end nu. 

 

7. Forældrerepræsentanterne 

Der er i øjeblikket ingen klassearrangementer. 

 

 

8. Skolepolitiske emner 

• Fremtiden for Sennels Skole, hvordan kan vi få gjort opmærksom på, at der er brug for eks-

tra plads på skolen? ( 

Kan vi tænke store tanker for skolen? Vi kommer til at få pladsmangel i de kommende sko-

leår. 

Kan vi lave et officielt brev til BFU hvor vi gør opmærksom på at skolen har pladsmangel? 

Kan vi lave en plan for hvordan vi griber sagen an? Et faktuelt skriv til BFU og Skoleforvalt-

ningen? 

Kan vi lave noget fælles med børnehaven? 

Hvad mangler vi på skolen – hvad kan vi se af muligheder? Pæd. råd kommer med en ideer 

som fremlægges på et skolebestyrelsesmøde. 

 

 

9. Eventuelt 

Er der tiltag for at holde på 3. klasse i sfo’en? Der er planlagt, at sfo’en fra august vil tilbyde 2 akti-

viteter hver dag. Desuden kommer der til at være aktiviteter, som kun er for 3. klasse – det kan for-

håbentlig få flere elever til at blive ved med at gå i sfo’en også i 3. klasse. 
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